

**Invitation to attend the General Assembly
Meeting of International Holding Company
PJSC**

The Board of Directors of **International Holding Company PJSC** ("Company") is pleased to invite the shareholders to attend the General Assembly meeting which will be held electronically (virtually) using the instant video communication and electronic voting mechanism during the meeting, by submitting their inquiries, discussing all items, and voting on the proposed resolutions, on Wednesday, 09 November 2022 at 4 p.m., for the purpose of considering the following Agenda:

Special resolutions as follows:

1. The entry of Infinity Wave Holding LLC ("Infinity") as a strategic shareholder in the Company, pursuant to obtaining the approval from the Securities and Commodities Authority.
2. Approval of the Company's acquisition of Infinity's shares ("Target Shares") in Alpha Dhabi Holding PJSC, Multiply Group PJSC and Al Seer Marine Supplies & Equipment Company PJSC in exchange for issuing capital increase shares in the Company to Infinity.
3. Increasing the Company's share capital from (1,821,428,571) One billion, eight hundred twenty one million, four hundred twenty eight thousand and five hundred and seventy one DHS to AED (2,193,539,885) two billion one hundred ninety three million five hundred

**دعوة لحضور اجتماع الجمعية العمومية
للشركة العالمية القابضة ش.م.ع**

يتشرف مجلس إدارة الشركة العالمية القابضة ش.م.ع ("الشركة") بدعوة السادة المساهمين لحضور اجتماع الجمعية العمومية والذي سيعقد عن بعد / إلكترونياً باستخدام خاصية التواصل المرئي اللحظي والتصويت الإلكتروني أثناء انعقاد الاجتماع وتقديم استفساراتهم ومناقشة كل البنود والتصويت على كل قرار بشكل مباشر، وذلك في تمام الساعة الرابعة ظهراً من يوم الأربعاء الموافق 2022/11/09، للنظر في جدول الأعمال التالي:

القرارات الخاصة التالية:

1. دخول شركة إنفينيتي ويف القابضة ذ.م.م ("إنفينيتي") مساهماً استراتيجياً في الشركة، بعد الحصول على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع.
2. الموافقة على استحواذ الشركة على الأسهم المملوكة لإنفينيتي في رأس مال كل من شركة ألفا ظبي القابضة ش.م.ع وشركة مجموعة ملتيلاي ش.م.ع وشركة الصير للمعدات والتوريدات البحرية ش.م.خ ("الأسهم المستهدفة") مقابل إصدار أسهم زيادة رأس مال الشركة لصالح إنفينيتي.
3. زيادة رأس مال الشركة من (1,821,428,571) مليار وثمانمائة وواحد وعشرون مليوناً وأربعمائة وثمانية وعشرون ألفاً وخمسمائة وواحد وسبعون درهماً إماراتياً إلى (2,193,539,885) مليارين ومائة وثلاثة وتسعون مليوناً وخمسمائة وتسعة

thirty nine thousand eight hundred and eighty five DHS by issuing (372,111,314) three hundred seventy two million, one hundred eleven thousand and three hundred fourteen shares to be allotted to Infinity as a consideration for acquiring its shares in the Target Shares.

4. Amend Article 7 of the Company's articles of association in relation to the implementation of the Company's decision to increase its share capital as indicated in paragraph (3) above, so that the provision of Article 7 of the Company's articles of association shall read as follows:

"The issued capital of the Company is the amount of AED (2,193,539,885) two billion one hundred ninety three million five hundred thirty nine thousand eight hundred and eighty five UAE Dirhams, divided into (2,193,539,885) two billion one hundred ninety three million five hundred thirty nine thousand eight hundred and eighty five shares of nominal value of one (1) dirham for each fully paid share, and all the Company's shares shall be of equal ranking to one another in the rights and obligations."

Instead of the current provision of Article 7:

"The issued capital of the Company was determined at the amount of (1,821,428,571) One billion, eight hundred twenty one million, four hundred twenty eight thousand and five hundred and seventy one DHS, divided into (1,821,428,571) One billion, eight hundred twenty one million, four hundred twenty eight

وثلاثون ألفاً وثمانمائة وخمسة وثمانون درهم اماراتي وذلك بإصدار عدد (372.111.314) ثلاثمائة واثنين وسبعون مليون ومائة وأحد عشر ألف وثمانمائة وأربعة عشر سهم تخصص لشركة انفينيتي كمقابل للاستحواذ على الأسهم المستهدفة.

4. تعديل المادة (7) من النظام الأساسي للشركة إنفاذاً لقرار الشركة بزيادة في رأس مالها كما هو مبين في البند (3) أعلاه، ليصبح نص المادة (7) من النظام الأساسي للشركة على النحو التالي:

" حدد رأس مال الشركة المصدر بمبلغ (2,193,539,885) مليارين ومائة وثلاثة وتسعون مليوناً وخمسمائة وتسعة وثلاثون ألفاً وثمانمائة وخمسة وثمانون درهم اماراتي موزعين على (2,193,539,885) مليارين ومائة وثلاثة وتسعون مليوناً وخمسمائة وتسعة وثلاثون ألفاً وثمانمائة وخمسة وثمانون سهم بقيمة اسمية مقدارها (1) درهم اماراتي واحد لكل سهم مدفوع بالكامل، وجميع أسهم الشركة من ذات الفئة متساوية مع بعضها البعض في الحقوق والالتزامات."

بدلاً من النص الحالي للمادة (7):

" حدد رأس مال الشركة المصدر بمبلغ (1,821,428,571) مليار وثمانمائة وواحد وعشرون مليوناً وأربعمائة وثمانية وعشرون ألفاً وخمسمائة وواحد وسبعون درهم اماراتي موزعين على (1,821,428,571) مليار وثمانمائة وواحد وعشرون مليوناً وأربعمائة وثمانية

thousand and five hundred and seventy one shares of nominal value of one (1) dirham for each fully paid share, and all the Company's shares shall be of equal ranking to one another in the rights and obligations."

5. Approve the proposed amendments to the Company's' Articles of Association as required under Commercial Companies Law.
6. Authorizing the Company's Board - or any person authorized by the Board to do so - to take any decision in the name of the Company and to take any action that may be necessary to implement any of the aforementioned resolutions, including, but not limited to, (a) approving the Company's share capital increase in implementation of the Transaction (as indicated in the proposed decisions above) and obtaining the approval of the Securities and Commodities Authority's to increase capital, issue new shares and amend Article (7) of the articles of association, and (b) listing the new shares on the Abu Dhabi Securities Exchange; (c) obtain from the Abu Dhabi Securities Exchange approval of the transfer of the Target Shares to the Company; and (d) Communicate and negotiate with any person or entity (whether official or otherwise) inside and outside the United Arab Emirates, and take the necessary decisions and procedures to obtain the necessary approvals to achieve the Transaction.

وعشرون ألفاً وخمسمائة وواحد وسبعون سهم بقيمة اسمية مقدارها (1) درهم اماراتي واحد لكل سهم مدفوع بالكامل، وجميع أسهم الشركة من ذات الفئة متساوية مع بعضها البعض في الحقوق والالتزامات."

5. الموافقة على التعديلات المقترحة على النظام الأساسي للشركة وفقاً لمتطلبات قانون الشركات التجارية.

6. تفويض مجلس إدارة الشركة - أو أي شخص يفوضه مجلس الإدارة بذلك - لاتخاذ أي قرار باسم الشركة والقيام بأي إجراء قد يكون ضرورياً لتنفيذ أي من القرارات سالفه الذكر، ويشمل ذلك على سبيل المثال وليس الحصر الموافقة على زيادة رأس مال الشركة تنفيذاً للصفحة المنشودة (كما هو مبين في القرارات المقترحة أعلاه) والحصول على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع على إصدار أسهم زيادة رأس المال وتعديل المادة (7) من النظام الأساسي، و(ب) إدراج الأسهم الجديدة في سوق أبوظبي للأوراق المالية؛ (ج) الحصول على موافقة سوق أبوظبي للأوراق المالية على نقل الأسهم المستهدفة للشركة (د) التواصل والتفاوض مع أي شخص أو كيان (سواء كان جهة رسمية أو غير ذلك) داخل وخارج دولة الإمارات العربية المتحدة، واتخاذ ما يلزم من القرارات والإجراءات للحصول على الموافقات اللازمة لتنفيذ صفقة.

NOTES:

ملاحظات:

1. Any shareholder who has the right to attend the General Assembly may delegate any person other than a member of the Board of Directors under a special written proxy. In such capacity, no proxy may represent more than 5% of the shares in the capital of the Company. Shareholders who lack capacity or competency shall be represented by their legal representatives.
 2. A corporate person may delegate one of its representatives or those in charge of its management under a decision of its Board of Directors or its authorized deputy to represent such corporate person in the General Assembly of the Company. The delegated person shall have the powers as determined under the delegation decision.
 3. Shareholders registered in the Shareholders Register on Tuesday 08/11/2022 shall be entitled to vote in the General Assembly meeting.
 4. The shareholders can access and review the financial statements of the Company on the website of the Abu Dhabi Securities Exchange Market.
 5. The meeting of the General Assembly shall not be valid unless attended by shareholders who hold or represent by proxy at least (50%) of the Company's share capital. If this quorum for the meeting is not available in the first meeting, the second meeting shall be
1. يجوز لمن له حق حضور الجمعية أن ينيب عنه من يختاره من غير أعضاء مجلس الإدارة أو العاملين بالشركة أو شركة الوساطة أو العاملين بها بمقتضى توكيل خاص ثابت بالكتابة ويجب ألا يكون الوكيل لعدد من المساهمين حائزاً بهذه الصفة على أكثر من (5%) خمسة بالمئة من رأس مال الشركة، ويمثل ناقصي الأهلية وفاقديها النائبون عنهم قانوناً.
 2. للشخص الاعتباري أن يفوض أحد ممثليه أو القائمين على إدارته بموجب قرار من مجلس إدارته أو من يقوم مقامه، ليمثله في الجمعية العمومية للشركة، ويكون للشخص المفوض الصلاحيات المقررة بموجب قرار التفويض.
 3. يكون مالك السهم المسجل في يوم الثلاثاء الموافق 08/11/2022 هو صاحب الحق في التصويت في الجمعية العمومية.
 4. يمكن للمساهمين الاطلاع على البيانات المالية للشركة من خلال الموقع الإلكتروني لسوق أبوظبي للأوراق المالية.
 5. لا يكون انعقاد الجمعية العمومية صحيحاً إلا إذا حضره مساهمون يملكون أو يمثلون بالوكالة ما لا يقل عن (50%) من رأسمال الشركة، فإذا لم يتوافر هذا النصاب في الاجتماع الأول فإنه سيتم عقد الاجتماع الثاني

convened on 16/11/2022 in the same place and time. The postponed meeting shall be deemed valid irrespective of the number of the shareholders present.

بتاريخ 2022/11/16 في نفس المكان والزمان ويعتبر الاجتماع المؤجل صحيحا أيا كان عدد الحاضرين.

6. Special Resolution: is a resolution passed by majority vote of the shareholders who hold at least 3/4 of the shares represented in the General Assembly meeting of a joint-stock company.

6. القرار الخاص: هو القرار الصادر بأغلبية أصوات المساهمين الذين يملكون ما لا يقل عن ثلاثة أرباع الأسهم الممثلة في اجتماع الجمعية العمومية للشركة المساهمة.

7. You can view the guide on investor rights in securities, which is available on the main page of the SCA official website, according to the following link:

7. يمكنكم الإطلاع على دليل حقوق المستثمرين في الأوراق المالية والمتوفر بالصفحة الرئيسية على موقع الهيئة الرسمي حسب الرابط التالي:

<https://www.sca.gov.ae/ar/services/minority-investor-protection.aspx>

<https://www.sca.gov.ae/ar/services/minority-investor-protection.aspx>

Clarifying disclosure regarding the approval of agencies

According to Clauses 1 & 2 of Article 40 of the Corporate Governance Manual, we would like to inform the shareholders with the following:

1. Each shareholder who has the right to attend the general assembly may delegate someone from other than the Board members or the staff of the company, or securities brokerage company, or its employees, to attend on his behalf as per a written delegation stating expressly that the agent has the right to attend the general assembly and vote on its decision. A delegated person for a number of shareholders shall not have more than (5%) of the Company issued capital after gaining that delegation. Persons lacking legal capacity and are incompetent must be represented by their legal representatives.
2. The shareholder signature on the power of attorney referred in clause No. (1) shall be the signature approved by any of the following entities:
 - a. Notary Public.
 - b. Commercial chamber of economic department in the state.
 - c. Bank or company licensed in the state, provided that the agent shall have account with any of them.
 - d. Any other entity licensed to perform attestation works.

إفصاح توضيحي بشأن اعتماد التوكيلات

بناءً على متطلبات البندين 1 و 2 من المادة رقم 40 من دليل الحوكمة، نود أن نلفت السادة المساهمين إلى ما يلي:

1. يجوز لمن له حق حضور الجمعية العمومية أن ينيب عنه من يختاره من غير أعضاء مجلس الإدارة أو العاملين بالشركة أو شركة وساطة في الأوراق المالية أو العاملين بها بمقتضى توكيل خاص ثابت بالكتابة ينص صراحة على حق الوكيل في حضور اجتماعات الجمعية العمومية والتصويت على قراراتها. ويجب ألا يكون الوكيل -لعدد من المساهمين- حائزاً بهذه الصفة على أكثر من (5%) من رأس مال الشركة المصدر. ويمثل ناقصي الأهلية وفاقديها الناخبون عنهم قانوناً.
2. يتعين أن يكون توقيع المساهم الوارد في الوكالة المشار إليها في البند (1) هو التوقيع المعتمد من/لدى أحد الجهات التالية، وعلى الشركة اتخاذ الإجراءات اللازمة للتحقق من ذلك.
 - (أ) الكاتب العدل.
 - (ب) غرفة تجارة أو دائرة اقتصادية بالدولة.
 - (ج) بنك أو شركة مرخصة بالدولة شريطة أن يكون للموكل حساب لدى أي منها.
 - (د) أي جهة أخرى مرخص لها للقيام بأعمال التوثيق.